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Aanleiding: 

Het college heeft een aanvraag voor een Omgevingsvergunning voorliggen met betrekking 

tot de aanleg van een fietspad langs de Ravensteinseweg (aanvraagnummer 4871955). In 

opdracht van het college is er door een onafhankelijk bureau onderzoek verricht naar de 

natuurwaarden op het geplande tracé van het fietspad. Het bureau heeft vastgesteld dat 

er naast vossen, vleermuizen, egels en eekhoorns ook zwaar beschermde soorten als das, 

wezel, bunzing en steenmarter van deze groene verbindingszone gebruik maken. Daar-

door is de gemeente Wijchen verplicht bij de Provincie Gelderland ontheffing aan te vra-

gen voor deze werkzaamheden. Het betreffende bureau geeft in zijn rapport ook duidelijk 

aan dat dit nodig is.  

 

Aanwonenden hebben een brief gehad van de gemeente dat de werkzaamheden in het 

voorjaar, d.w.z. tijdens het broedseizoen, plaats gaan vinden. Er hebben al (voorberei-

dende) werkzaamheden plaatsgevonden.  

 

De Vereniging Natuur en Milieu Wijchen heeft een bezwaarschrift ingediend tegen het ver-

strekken van een omgevingsvergunning in deze.  

 

De Provincie Gelderland stelt eisen aan het kappen van houtopstanden. https://www.gel-

derland.nl/Wet-Natuurbescherming-Bos-en-bomenrijen,-melding-van-kappen-(houtop-

standen). 

 

Vragen: 

1. Waarom is er al een aanvraag voor een omgevingsvergunning neergelegd terwijl nog 

niet alle natuuronderzoeken (b.v. naar eekhoorns en vleermuizen) afgerond zijn? 

2. Waarom heeft het college geen ontheffing aangevraagd bij de Provincie Gelderland 

voor deze plannen ondanks de aanbevelingen? 

3. Waarom is het college al gestart met voorbereidende werkzaamheden zonder omge-

vingsvergunning en zonder provinciale ontheffing? 

4. Hoe denkt het college gevolg te geven aan de aanbevelingen van het adviesbureau 

met betrekking tot het werken in het broedseizoen gezien de te verwachten dichtheid 

aan broedgevallen? 

5. De Provincie Gelderland stelt eisen aan het kappen van houtopstanden. 

https://www.gelderland.nl/Wet-Natuurbescherming-Bos-en-bomenrijen,-melding-van-

kappen-(houtopstanden). Valt het plan voor het fietspad ook onder dit regime? Zo ja, 

is er melding gedaan c.q. een ontheffing verleend voor het kappen van ruim 50 bo-

men? 

6. Kan het college inzage geven in de kostenafweging tussen het kappen en rooien van 

ruim 50 bomen, het opvullen van de laaggelegen gedeelte etc. versus de kosten van 

het aankopen van een extra strook grond? * 
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7. Is het college bereid dit fietspad alsnog buiten deze groene verbindingszone aan te 

leggen of het besluit voor te leggen aan de raad? 

 

 

 

Namens de fractie van PvdA Wijchen, 

 

Peter Gatzen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

*Het gaat om een strook van maximaal ca. 500 meter lang en stel 3 meter breed. Met de 

gangbare prijzen voor landbouwgrond (ca € 60.000,- per hectare) komt dit op € 9.000,-. 

 


